



**MAJLIS SUKAN NEGERI SELANGOR
KENYATAAN TENDER**

NO. SEBUT TENDER : MSNS(SBHT) 032/2018

Tender ini adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPK/Kementerian Kewangan dalam gred, kategori dan pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut :-

Tajuk Projek	Kod Bidang	Tempat & Tarikh Lawatan Tapak	Tempat & Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
CADANGAN MENAIKTARAF KEMUDAHAN DEWAN DAN PERALATAN GIMNASTIK SERTA MELAKSANAKAN KEJA-KERJA YANG BERKAITAN DI SEKOLAH MENENGAH JENIS KEBANGSAAN (SMJK) YOKE KUAN SEKINCHAN, SELANGOR DARUL EHSAN	Pendaftaran dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) : Taraf Bumiputera/T1 Berdaftar dengan CIDB, Gred G3 Pengkhususan B04 dan CE32 B04 : Kerja Am Bangunan CE32 : Kerja Penyelenggaraan Kejuruteraan Awam	4 Oktober 2018 (Khamis) Jam 2.30 petang Bertempat di Dewan Gimnastik SMJK Yoke Kuan Sekinchan Selangor Darul Ehsan Petender adalah DIWAJIBKAN menghadiri taklimat dan lawatan tapak	Majlis Sukan Negeri Selangor Aras 2, Kompleks Belia dan Kebudayaan Negeri Selangor Pada 9 Oktober 2018 (Selasa) Sehingga 23 Oktober 2018 (Selasa)	RM100.00 (Tunai / Cek) Atas Nama : Majlis Sukan Negeri Selangor	Majlis Sukan Negeri Selangor Aras 2 Kompleks Belia dan Kebudayaan Negeri Selangor ,Jalan Platinum 7/52, Seksyen 7 40000 Shah Alam Selangor Darul Ehsan Pada 31 Oktober 2018 (Rabu) Pada atau sebelum : Jam 12.00 tengahari
Sebarang pertanyaan sila hubungi Urus Setia Perolehan No. Tel : 03-55109063 / 55196380					

Bagi lawatan tapak atau sesi taklimat tender yang diwajibkan, hanya penama yang tercatat di dalam sijil PKK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat berkenaan. Kontraktor/syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PKK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ.

Bayaran bagi dokumen tender hendaklah dibuat dalam tunai/cek di atas nama Majlis Sukan Negeri Selangor. Dokumen tender akan dikeluarkan kepada wakil Kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil kontraktor dikehendaki membawa perakuan/Sijil ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta Sijil Sah Taraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh **Bahagian Pembangunan Usahawan** (Jika Berkenaan) berserta satu Salinan sijil-sijil tersebut. Bagi Kontraktor yang berdaftar dengan PUKONSA atau UPKJ, wakil Kontraktor yang sah dikehendaki membawa perakuan/Sijil **ASAL** Perakuan Pendaftaran **PUKONSA** atau UPKJ dan Sijil Taraf Bumiputera (Jika berkenaan)

T1 – Syarikat 100% ekuiti Bumiputera milik tempatan (Warganegara)